
Petar Kunić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Unazad nekoliko sedmica zaključen je ugovor o 

izgradnji mosta na Savi kod Gradiške, gdje nije preciziran rok početka gradnje. U javnosti se 

govori da bi to trebalo biti početkom 2013. godine. Šta će učiniti diplomatija i nadležno 

ministarstvo da se započne gradnja tog mosta s hrvatske strane i da se završi što prije?“ 

 


